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Zápisnica  

zo 7 . zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v Oponiciach 

konaného dňa 14.09. 2023  
___________________________________________________________________________ 

Prítomní:             Mgr. Milan Gál, starosta obce 

  Poslanci :  Mgr. Andrea Gálová, Zuzana Kohajdová, Peter Kohajda, 

  Štefan Virág,  

Neprítomní:         Lukáš Košťál,Vladimír Klačanský, Ing.Ján Fráter 

Ďalší prítomní:    Mgr. Helena Paučírová – hlavná kontrolórka obce 

     Gabriela Šišková – zamestnankyňa obce  

    

NAVRHNUTÝ PROGRAM ZASADNUTIA: 

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu 

3. Voľba návrhovej komisie  

4. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

5. Správa o plnení uznesení 

6. Prerokovanie vybudovanie zberného miesta na pozemku vo vlastníctve obce Oponice 

7. Prerokovanie vyradenia výdajnej školskej jedálne ako súčasť Základnej školy Oponice 114  

8. Rôzne 

9. Záver 

 

 K bodu 1. Otvorenie zasadnutia:  

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva, ktoré bolo zvolané pozvánkami ( príloha č. 1) otvoril 

Mgr. Milan Gál, starosta obce.  Privítal všetkých prítomných, zároveň skonštatoval, že  sú prítomní 

štyria  poslanci a OZ je uznášania schopné. Prezenčná listina je prílohou č.2 zápisnice. 

 

K bodu 2. Schválenie programu:  

 

Starosta obce predložil poslancom  zmenu navrhnutého  programu, navrhol doplniť body programu 

schválenie členov Rady školy pri Základnej škole Oponice a prerokovanie Plánu kontrolnej činnosti 

hlavnej kontrolórky na II. polrok 2023, boli by to body 8 a 9, ostatné  by sa posunuli. Starosta  

prečítal upravený návrh  programu  zasadnutia, nikto z prítomných poslancov nemal žiadne 

pripomienky, starosta obce vyzval poslancov, aby hlasovali za schválenie programu.    

 

Hlasovanie č.1:      

za:                4 poslanci                    Mgr. Andrea Gálová, Zuzana Kohajdová, Peter Kohajda,Štefan Virág 

proti :            0 poslancov     

zdržal sa:      0 poslancov        

 

Navrhnutý  upravený program 7. zasadnutia OZ bol schválený. 
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Prijaté Uznesenie č. 83 

Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach  

schvaľuje  

program zasadnutia s navrhovaným doplnením 

1.   Otvorenie 

2.   Schválenie programu 

3.   Voľba návrhovej komisie  

4.   Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

5.   Správa o plnení uznesení 

6.   Prerokovanie vybudovanie zberného miesta na pozemku vo vlastníctve obce Oponice    

7.   Prerokovanie vyradenia výdajnej školskej jedálne ako súčasť základnej školy Oponice 114 

z registra škôl a školských zariadení 

8.   Schválenie členov rady školy pri Základnej škole Oponice  

9.   Prerokovanie plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na II. polrok 2023  

10. Rôzne 

11. Záver 

 

K bodu 3. Voľba návrhovej komisie 

 

Do návrhovej komisie starosta navrhol za predsedu Štefana Virága , za členov  Zuzanu Kohajdovú 

a Mgr. Andreu Gálovú. 

 

Hlasovanie č. 2:                      

za:                  4  poslanci                 Mgr. Andrea Gálová, Zuzana Kohajdová,Peter Kohajda,Štefan Virág                                                         

proti :             0  poslancov   

zdržal sa:       0  poslancov        

Návrh bol prijatý 

 

Uznesenie č. 84 

Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach  

schvaľuje 

Návrhovú komisiu OZ v zložení:  predseda:   Štefan Virág 

                                                        členovia:   Zuzana Kohajdová  

         Mgr.Andrea Gálová 

                 

Predseda   návrhovej komisie prečítal prijaté  Uznesenia č. 83 a č.84. 

 

K bodu 4. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa: 

 

Za overovateľov zápisnice starosta určil: Petra Kohajdu a Mgr. Andreu Gálovú.  

za zapisovateľku Gabrielu Šiškovú 

 

Hlasovanie č. 3:                      

za:                4  poslanci          Mgr. Andrea Gálová, Zuzana Kohajdová, Peter Kohajda,Štefan Virág 

proti :            0  poslancov   

zdržal sa:      0  poslancov        

 

Predseda   návrhovej komisie Štefan Virág prečítal prijaté 
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Uznesenie č. 85 

Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach  

schvaľuje 

overovateľov zápisnice:                     Peter Kohajda 

                                                           Mgr. Andrea Gálová                                             

zapisovateľka:                                     Gabriela Šišková       

 

              

K bodu 5. Správa o plnení uznesení : 

 

Starosta obce predniesol krátku správu ohľadom uznesení, ktoré boli prijaté  na  7. zasadnutí OZ : 

Uznesenie č. 80  -  bola podpísaná zmluva s víťazným uchádzačom 

Uznesenie č. 81  -  bol podpísaný a zaslaný protokol Slovenskému pozemkovému fondu SR 

Iné uznesenia na plnenie neboli prijaté 

 

Predseda návrhovej komisie prečítal  návrh na  

Uznesenie č. 86 

Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach  

berie na vedomie  

Správu o plnení uznesení, ktorú predniesol starosta obce  Mgr. Milan Gál 

 

Hlasovanie č. 4                      

za:                   4  poslanci      Mgr. Andrea Gálová, Zuzana Kohajdová,Peter Kohajda,Štefan Virág  

Proti:               0 poslancov   

zdržal sa:      0 poslancov        

Návrh bol prijatý. 

 

K bodu 6. Prerokovanie vybudovanie zberného miesta na pozemku vo vlastníctve obce 

Oponice 

 

Starosta obce vysvetlil, že  na vybudovanie oplotenia nového zberného miesta prišli dve ponuky 

jedna v hodnote 13 000 EUR a druhá 14 500 EUR (príloha č. 3).  

Poslanec Štefan Virág sa spýtal, že ak sa to dnes schváli, tak dokedy by mohlo byť oplotenie 

vybudované. 

Starosta odpovedal, že do týždňa. Zároveň vysvetlil, že máme vyjadrenie  zo životného prostredia, 

že k vybudovaniu zberného miesta nepotrebujeme od nich  povolenie,  napísal som im žiadosť 

o stanovisko, aby sme to  mali od nich aj písomne, návrh VZN o nakladaní s odpadmi je vyvesené,   

na stavebný úrad sme podali oznámenie o drobnej stavbe. 

Starosta obce sa vyslovil, že budeme potrebovať kúpiť váhu, aby sme mohli vážiť drobný stavebný 

odpad. Poslanec Štefan Virág sľúbil, že zistí po čom nakupujú váhy u nich v podniku. 

 

Predseda návrhovej komisie prečítal návrh na  

Uznesenie č. 87 

Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach 

schvaľuje 
vybudovanie oplotenia a vstupnej brány na novom zbernom mieste na parcele reg. „C“ 

č.1385,k.u.Oponice a použitie finančných prostriedkov vo výške 13 000 EUR z rezervného fondu na 

vybudovanie.  
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Hlasovanie č. 5                      

za:                 4  poslanci          Mgr. Andrea Gálová, Zuzana Kohajdová, Peter Kohajda,Štefan Virág  

proti:             0 poslancov               

zdržal sa:       0 poslancov      

Návrh bol prijatý.  

 

K bodu 7. Prerokovanie vyradenia výdajnej školskej jedálne ako súčasť Základnej školy 

Oponice 114 z registra škôl a školských zariadení: 
 

Starosta obce vysvetlil poslancom, že v základnej škole je výdajná školská jedáleň, ešte z čias, kedy 

sa podávala v škole mliečna desiata. Ministerstvo školstva ruší všetky nefunkčné výdajne, z toho 

dôvodu je potrebné prijať uznesenie, ktorým sa výdajná školská jedáleň zruší, nič nás to nestojí, ak 

vznikne potreba mať takúto výdajnú školskú jedáleň  v základnej škole, podľa vyjadrenia 

pracovníčky Regionálneho úradu školskej správy v Nitre nie je problém ju nanovo zriadiť. 

  

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na 

Uznesenie č. 88 

Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach 

schvaľuje 
vyradenie výdajnej školskej jedálne ako súčasť Základnej školy Oponice 114 z registra škôl 

a školských zariadení 

 

Hlasovanie č. 6                      

za:                4  poslanci            Mgr. Andrea Gálová, Zuzana Kohajdová, Peter Kohajda,Štefan Virág                                                  

proti:            0 poslancov               

zdržal sa:      0 poslancov                   

Návrh bol prijatý.  

 
K bodu 8. Schválenie členov Rady školy pri Základnej škole Oponice : 

  

Starosta obce Mgr. Milan Gál oboznámil poslancov s tým, že je potrebné delegovať za zriaďovateľa 

členov do Rady školy pri Základnej škole Oponice na funkčné obdobie 2023-2027, zároveň navrhol, 

aby členmi zostali  tí istí členovia. Nikto z poslancov nemal pripomienky. 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na 

Uznesenie č. 89 

Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach  

deleguje  

za členov Rady školy pri Základnej škole Oponice 114 na funkčné obdobie 2023-2027           

za zriaďovateľa – Peter Kohajda 

za zamestnancov – Iveta Zacharová 

 

Hlasovanie č. 7                      

za:                4  poslanci          Mgr. Andrea Gálová, Zuzana Kohajdová,Peter Kohajda,Štefan Virág  

proti:            0 poslancov               

zdržal sa:     0 poslancov               

Návrh bol prijatý.  
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K bodu 9. Prerokovanie Plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na II.polrok 2023: 

 

Starosta obce Mgr. Milan Gál dal slovo hlavnej kontrolórke Mgr. Helene Paučírovej, aby 

oboznámila poslancov s Plánom kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na II. polrok 2023 (príloha 

č.4). Nikto  z poslancov nemal pripomienky. 

Starosta vyzval poslancov, aby hlasovali za schválenie Plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky 

na II. polrok 2023. 

 

Hlasovanie č. 8                      

za:                4  poslanci          Mgr. Andrea Gálová, Zuzana Kohajdová, Peter Kohajda,Štefan Virág  

proti:            0 poslancov               

zdržal sa:     0 poslancov    

 

Prijaté Uznesenie č.90 

Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach  

schvaľuje  
Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na II. polrok 2023 

           

K bodu 10. Rôzne: 

 

Starosta obce Mgr. Milan Gál v rámci rôzneho informoval poslancov o prevedených prácach na 

urnovej stene na cintoríne, na ľavej strane cintorína  je tam  osadená podkladová doska na ľavej 

strane, ktorá musí aspoň  desať dní zrieť, potom  bude firma  pokračovať v ďalších prácach.  

Bola objednaná lanová pyramída, opičia dráha, lavička ľah-sed, ktoré budú do konca októbra 

nainštalované.  

Zaslaná bola tiež objednávka na rekonštrukciu oplotenia multifunkčného ihriska, pracovníci 

objednanej firmy zhodnotia, či je možné brány  upevniť napevno.  

Zo zariadenia sociálnych služieb sa znova ohlásili ohľadom dofinancovania pobytu našej občianky 

v ich zariadení, pripravil som im list, ktorý im bude zaslaný. 

V základnej škole boli vymenené 3 radiátory, ktoré tiekli a učiteľské WC.  

Na prehliadku kotolne materskej školy prišla projektantka, ktorá nám zašle dokumentáciu 

a rozpočet. 

Čo sa týka kanalizácie, peniaze sme nedostali, zaradili nás do zásobníka. 

Starosta predložil poslancom fotografiu možného osadenia sedadiel na ihrisku, nešla by tam kovová 

konštrukcia, ale boli by tam osadené betónové panely. Poslanci sa vyslovili, že je to zaujímavé 

riešenie. 

Starosta ďalej informoval prítomných, že 23.9.2023 sa koná Stredovek na Oponickom hrade, 

začiatok je o 13.00 hod, boli vybavené všetky povolenia, podarilo sa zohnať kúzelníka, VPP SPU  

uvoľnia priestory na parkovanie, zároveň pozval všetkých prítomných na spomínanú akciu. 

Prítomní občania mali otázky ohľadom uzatvorenia zberného miesta a prístupovej cesty. Medzi 

občanmi a poslancami vznikla rozsiahla diskusia, počas ktorej všetkým bolo vysvetlené, čo bolo 

dôvodom uzatvorenia zberného miesta  a aký je ďalší postup, aby v našej obci zberné miesto bolo 

otvorené čo najskôr.  

Občania sa informovali  tiež na katastrofálny stav chodníkov, či sa neplánuje ich rekonštrukcia. 

Starosta obce vysvetlil, že pokiaľ nebude vybudovaná kanalizácia, chodníky nemá význam robiť.  

Ďalšia otázka  od občanov smerovala  na poslancov  ohľadom vybudovania chodníka  vedľa 

materskej škôlky.  

Odpovedal poslanec Peter Kohajda, ktorý prítomným občanom vysvetlil, že chodník sa bez dotácie 

spraviť nedá, lebo sa jedná o dosť vysoké čiastky, teraz sa bude robiť chodník od Zvalu po Šmatláka 

a tento krátky úsek stojí 54 000 EUR.  
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K bodu 11. Záver: 

 

Starosta obce poďakoval všetkým za účasť a zasadnutie   ukončil . 

Zasadnutie OZ bolo ukončené  o 18,50  hod. 

Prijaté uznesenia  sú prílohou zápisnice. 

V Oponiciach  18.09.2023 

 

Zapísala: Gabriela Šišková                  ......................................      dňa ................................... 

                                                        

 

Overovatelia:  

Peter Kohajda                                        ..........................................    dňa ....................................      

 

Mgr. Andrea Gálová                               .........................................   dňa  .................................... 

 

 

Mgr. Milan Gál  starosta obce                ..........................................   dňa ...................................... 

                                                                                                                   

 


